
Trafikudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 11. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 14
Forslag til lov om udbygning af Køge Bugt Motorvejen mellem Greve Syd og
Køge.
Af transportministeren (Hans Christian Schmidt)

Spørgsmål 19
I L 14 - spørgsmål 9 blev ministeren bedt om at oplyse, hvorfor Vejdirektoratet
bruger ressourcer på at undersøge alternativer, der omfatter kollektiv trafik, når
disse alligevel rutinemæssigt fravælges med henvisning til, at de ikke er rele-
vante og/eller interessante, hvilket ministeren besvarer med, at etableringen af
"Nybygningsløsningen ikke er et fravalg". Det var imidlertid ikke det, der blev
spurgt om, og ministeren bedes derfor forholde sig til følgende citat fra Vejdi-
rektoratets VVM-redegørelse nr. 355 "Udbygning af Køge Bugt Motorvejen
mellem Greve Syd og Køge", hvor det på side 161 hedder: "Derfor vurderes
alternativet ikke at kunne aflaste trafikken på Køge Bugt motorvejen tilstrække-
ligt til at kunne løse de store fremkommelighedsproblemer, der er på stræknin-
gen".

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 23. november 2010.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen
formand
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